
 

 

三郎。燒肉全年餐飲禮遇 

條款及細則： 

1. 此禮遇由即日起至 2026年 6月 30日，星期一至星期日適用。 

2. 請預先致電 2398 1813訂座，，說明使用用 3SUPREME禮遇」，以享用

此禮遇。 

3. 客戶可享全單 85折 (包括酒水及海鮮)，惟優惠不適用於套餐及開瓶費。 

4. 如客戶自攜含酒精飲品，須繳付開瓶費，每瓶瓶紅酒或白酒， 750毫升或以

下）收費為港幣$200，，瓶瓶其他含酒精飲品 750毫升或以下）收費為港

幣$400。 

5. 用餐須另收加一服務費，說以原價計算。  

6. 此禮遇不能與其他優惠同時用用。 

7. 3SUPREME客戶本人必須出席用餐及於入座前出示 3SUPREME App內

的 e-ID以核實身份。 

8. 圖片只供參考。 

9. 三郎。燒肉擁有隨時修改或終止此禮遇的權利，而不作另行通知。 

10. 如有任何爭議，三郎。燒肉和 3SUPREME保留最終決策權。 

 

Year-round dining privilege at Saburo 

Yakiniku 
 

Terms and conditions: 

1. This privilege is valid from now until 30 June 2026 and applicable from 

Monday to Sunday. 

2. To enjoy this privilege, please make a reservation by calling 2398 1813 

and quote “3SUPREME privilege”. 

3. Customers can enjoy a 15% discount on beverages and seafood, 

except set menu and corkage fee.  

4. A corkage fee of HKD200 will be charged for each bottle of Red or 

White Wine (750ml or less), and HKD400 will be charged for each 

bottle of other types of alcohol (750ml or less).  

5. A 10% service charge will be applied to the meal based on the original 

prices. 



 

 

6. This privilege cannot be used in conjunction with other promotional 

offers.  

7. 3SUPREME customers are required to be present with a valid 

3SUPREME e-ID on the 3SUPREME App for verification prior to 

dining.  

8. Photos are for reference only.  

9. Saburo Yakiniku reserves the right to modify or terminate this 

promotion at any time without prior notice.  

10. In case of any dispute, Saburo Yakiniku and 3SUPREME reserve the 

right of final decision. 

 

 


